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Vá�ení spoluob� ané,  
tak nám ub� hl další rok v obci jako jarní voda. 
V uplynulém roce se poda�ilo zrealizovat 
n� které zám� ry, jako nap�íklad rekonstrukci 
jídelny, topení ve škole, nové sociální zázemí 
v kabinách, ale také obnovu aleje � i rozší�ení 
d� tského h�išt�  na Rasovni a celou �adu dalších. 
Jiné teprve na realizaci � ekají. Jedním z klí��  
k dalšímu rozvoji je úsp� šná zm� na územního 
plánu. Pokud projde všemi orgány a institucemi 
bez zásadních p�ipomínek, stane se podkladem 
pro další rozvoj obce. Projekty jako sb� rný dv� r, 
fotovoltaická elektrárna, další výstavba 
rodinných dom�  a mnohé další se odvíjí práv�  
od této zm� ny. Rád bych stru� n�  shrnul �ádosti 
ob� an�  a firem, které jsme obdr�eli. Nejd�íve 
uvedu ty, které do zm� ny zahrnuty nebyly:  
- zm� na pozemk�  p.� . 471, 472 na bytovou 
výstavbu-nebylo do plánu na zm� nu ÚP zadáno, 
proto�e v této lokalit�  se jedná o ojedin� lou 
�ádost 
- h�išt�  na pozemcích sm� rem k Podivínu – 
Ov� á� ky, zde má obec zám� r výstavby RD 
- hrázka sm� rem k Podivínu soub� �n �  s 
O�echovou ulicí – na ú�ad byla podána petice 
proti rušení této hrázky. V návrhu územního 
plánu není provedena �ádná zm� na t� chto 
pozemk�  
- pozemky k Podivínu p.� . 1143/25, 1143/58, 
1143/61 – po�adavku na zm� nu ze zem� d� lské 
na obytnou plochu nebylo vyhov� no z d� vodu 

nutnosti zahrnutí velké oblasti  
Zde je p�ehled zm� n, které zahrnuty byly: 
- Ov� á� ky - zde má obec zám� r zahájit bytovou výstavbu. Navr�ena je ulice soub� �n �  s Ulicí Svobody 
- Zm� na funk� ního vyu�ití zastavitelné plochy – pozemky mezi h�išt� m a Trkmankou z vyu�ití „školská 
za�ízení“ na bydlení 
-rozší�ení h�bitova 
- sb� rný dv� r v areálu bývalé p�idru�ené výroby 
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-rozší�ení podnikatelských aktivit KOVO Prudík na bývalém mlýn�  
-zm� na pozemk�  na „Padesátkách“ na fotovoltaickou elektrárnu 
-zm� na funk� ního vyu�ití areálu bývalého JZD    
-vytvo�ení plochy pro podnikatelské aktivity pod dálnicí 
- Pod mlýnem – zrušení plánované plochy pro obytnou zónu pod mlýnem. V sou� asném ÚP se jedná o oblast 
ozna� enou jako „E“ 
Všechny tyto zm� ny dosáhly vým� ry plochy více ne� 87 hektar� . Pevn�  doufám, �e se v projednávání tak 
rozsáhlých zm� n povede prosadit v� tšinu z nich.   
V p�íštím roce nás � eká velký projekt, a to zpracování projektové dokumentace na � istírnu odpadních vod a 
kanalizace. Dalším z cíl�  je také projekt sb� rného dvora. 
Cht� l bych srde� n�  pod� kovat všem ob� an� m, kte�í i v tomto roce p�ilo�ili ruku k dílu a zaslou�ili se tak o 
rozvoj naší obce. 
Touto cestou Vám jménem Obce Ladná i jménem svým chci pop�át vše nejlepší do nadcházejícího roku 2009, 
hodn�  št� stí, pevného zdraví, vzájemného porozum� ní a rodinné pohody. Pevn�  doufám, �e se Vám bude da�it a 
splníte si všechna svá p�ání. 
 

         Zden� k Jura� ka 
         starosta 

 

AKTUALITY 
 
ZM � NY V OBECN�  ZÁVAZNÉ VYHLÁŠCE 3/2008 O MÍSTNÍCH POPLATCÍCH  
Zastupitelstvo obce Ladná na svém zasedání dne 16.12.2008 schválilo Obecn�  závaznou vyhlášku o místních 
poplatcích, kterou se m� ní OZV 5/2007.  
� l.1 Poplatek za u�ívání ve�ejného prostranství 
1.5 Sazby poplatk�  
Za umíst� ní za�ízení slou�ícího pro poskytování slu�eb (posezení, p�edzahrádky pro ú� ely poskytující 
ob� erstvení) 
Paušál: 3000,-K� /rok 
(velikost p� edzahrádky bude maximáln�  na ší� i nemovitosti, která slou�í t� mto ú� el� m; bude zachován volný 
p� ístup k nemovitostem) 
 
� l.3 Poplatek ze ps�  
Zastupitelstvo obce sní�ilo poplatek ze ps� : 
za 1 psa  100,-K� , za druhého a ka�dého dalšího psa 100,-K�   
(platí pro všechny ob� any krom�  t� ch, kte�í mají dle vyhlášky nárok na osvobození od poplatku) 
 
� l.6 Poplatek za provoz systému shroma�� ování, sb� ru, p�epravy, t�íd� ní, vyu�ívání a odstra� ování 
komunálních odpad�  
6.6 Splatnost poplatku 
Zastupitelstvo obce ur� ilo splatnost poplatku do 31.b�ezna p�íslušného kalendá�ního roku  
(posunuje se tedy termín z 31.5 na 31.3. a oba poplatky- za psy i za odpad budou mít shodný termín splatnosti) 
 
 

T� ÍKARÁLOVÁ SBÍRKA 2009 
Koledníci s pokladni� kami Vás navštíví  

ve dnech 2.-11.1.2009 
Otev� ete svoje dve� e i srdce 

a p� isp� jte t� m, kte� í pot� ebují naši pomoc. 
D� kuje Charita 
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CZECHPOINT V LADNÉ 
 
Naši obci se poda�ilo získat dotaci od Ministerstva vnitra na z�ízení pracovišt�  systému Czechpoint. Jedná se o 
slu�bu ob� an� m, kte�í tak budou mít mo�nost od 1.1.2009 na Obecním ú�ad�  po�ídit výpis z katastru 
nemovitostí, obchodního a �ivnostenského rejst�íku a také z rejst�íku trest� . Dotace byla � erpána na z�ízení 
p�ístup�  do tohoto systému a také na modernizaci pracovišt�  Czechpoint. 

 
Od 1.1.2009 se naše Obec oficiáln�  p�ipojí do systému Czechpoint, proto zde k tomuto uvádím alespo�  
základní informace. Kontaktním místem v naší obci je Obecní ú�ad. 
 
Co je to Czech POINT? 
� eský Podací Ov�� ovací Informa� ní Národní Terminál, tedy Czech POINT je projektem, který by m� l 
zredukovat p�ílišnou byrokracii ve vztahu ob� an – ve�ejná správa. V sou� asnosti kontaktní místa Czech POINT 
poskytují tyto slu�by: 
Výpisy z ve� ejných evidencí Výpisy z neve� ejných evidencí 
Obchodní rejst�ík Rejst�ík trest�  
�ivnostenský rejst�ík  
Katastr nemovitostí  
 
Co pot� ebuji a co obdr�ím? 
K tomu, abyste získali n� který z výpis� , pot�ebujete si p�ipravit ur� ité údaje: 
 Co pot�ebuji Co obdr�ím? 
Obchodní rejst�ík I�  (identifika� ní � íslo organizace) Úplný výpis z obchodního rejst�íku 
�ivnostenský 
rejst�ík 

I�  (identifika� ní � íslo organizace) Úplný výpis ze �ivnostenského 
rejst�íku 

Katastr 
nemovitostí 

Katastrální území a � íslo Listu 
vlastnictví 

Úplný  nebo  � áste� ný  výpis Listu 
vlastnictví 

Rejst�íku trest�  Ob� anský  pr� kaz Výpis z trestního rejst�íku 
 
Kolik to bude stát? 
Tato slu�ba je zpoplatn� na dle zákona o správních poplatcích: 
 Cena za 1. 

stranu 
Cena za ka�dou 

další 
Obchodní rejst�ík 100 50 
�ivnostenský 
rejst�ík 

100 50 

Katastr 
nemovitostí 

100 50 

Rejst�íku trest�  50 0 
 
Kdy se mohu dostavit na ú� ad? 
�ádosti se na Obecním ú�ad�  vy�izují v ú�ední hodiny, tj. 
Pond� lí  7:30-12:00, 12:30-17:00 
St�eda    7:30-12:00, 12:30-17:00 
 

 
Ing.Vít � erný 
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VÝPIS Z 24.ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
 
Zasedání se konalo 8.� íjna 2008. 
1. Schválení rozší� ení po� tu obecních zam� stnanc�  o 2 osoby 
Starosta Jura� ka sd� lil, �e se nejedná o p� ijetí konkrétních zam� stnanc� , pouze zastupitelstvo obce schválí p� ijetí dvou zam� stnanc�  
do budoucna, kdyby nastala pot�eba jejich p� ijetí. 
Usnesení � .4/08/Z24: zastupitelstvo obce schválilo rozší�ení po� tu obecních zam� stnanc�  o 2 osoby. 
2. Rozpo� tové opat� ení � . 6/2008 
Starosta vysv� tlil, �e se jedná o zm� ny v p�íjmech a výdajích (p�eú� tování polo�ek). V rámci rozpo� tového opat�ení bude schválena 
� ástka 782 200,-K�  na úhradu neinvesti� ních výdaj�  na �áky, kte�í v r.2007 navšt� vovali b�eclavské základní školy. 
Usnesení � .5/08/Z24: zastupitelstvo obce schválilo Rozpo� tové opat�ení � . 6/2008 
3. Projednání návrhu úhrady neinvesti� ních výdaj�  na �áky na další léta 
Zastupitel Mgr.Struhár vznesl dotaz na pr� m� rnou � ástku na 1 �áka, která vyplývá z výpo� tu výdaj� , které zaslal M� stský ú�ad 
B�eclav. Starosta sd� lil, �e se jedná o � ástku p� ibl.10.600,-K� . Starosta navrhl � ástku 7.000,-K�  na �áka za rok (jako paušál, který 
bude p�edlo�en k projednání Rad�  a Zastupitelstvu M� sta B�eclav). 
Usnesení � .6/08/Z24: zastupitelstvo obce schválilo návrh úhrady neinvesti� ních výdaj�  na �áky na další léta, � ástka je ve výši 7.000,-
K�  za jednoho �áka na rok. 
4. Zplnomocn� ní místostarostky Bohumily Tesa� íkové k vy� ízení dota� ní �ádosti 
Místostarostka B.Tesa�íková vysv� tlila, �e se jedná o mo�nost � erpání dotace z Opera� ního programu �ivotní prost�edí, prioritní osa 
6.5 na akci Zele�  Jazérko (na úpravu lokality u rybníka Jazérko -terénní úpravy a výsadba). 
Hlasování: 8-0-0 
Usnesení � .7/08/Z24: zastupitelstvo obce schválilo zplnomocn� ní místostarostky Bohumily Tesa�íkové k vy�ízení dota� ní �ádosti. 
5.Návrh paní Zemanové na odkoupení � ásti obecního pozemku � . 1135/3  
Starosta Jura� ka vysv� tlil, �e konkrétní pozemek není v majetku obce, tedy zastupitelstvo nem� �e rozhodovat o jeho prodeji. Starosta 
Jura� ka takto odpoví p.Zemanové. 
6. Reakce na dopis JUDr. Celnara 
Starosta Jura� ka p�e� etl pasá�e z dopisu Judr.Celnara ze dne 8.8.2008.  Navrhuje do odpov� di p� ipomenout, �e Zastupitelstvo obce 
Ladná ji� na svém zasedání nep�ijalo dluhy. Dále navrhuje obeslat všechny � leny Zastupitelstva m� sta B�eclavi. Zastupitelka 
R.Priesterrahová navrhuje, aby byla zmín� na také v� le ZO Ladná k jednání o dluzích. Zastupitel M.Vlk p� ipomn� l, �e Mgr.Hamplová 
vypracovala „dohodu“ o vyrovnání mezi Obcí Ladná a M� stem B�eclaví, kterou bychom m� li k dopisu p� ilo�it.  
Zastupitelstvo obce ulo�ilo starostovi Z.Jura� kovi vypracování odpov� di na dopis Judr.Celnara ze dne 8.8.2008. Termín vypracování 
byl stanoven na 15.�íjna 2008. 
Usnesení � .8/08/Z24: zastupitelstvo obce schválilo, �e bude vypracována odpov��  všem zastupitel� m M� sta B�eclavi, ve které bude 
rekapitulace celé situace, dále návrh na jednání, které by vedlo k mimosoudní dohod� . Zodpov� dnou osobou za zpracování odpov� di 
bude starosta Zden� k Jura� ka, termín zpracování odpov� di byl stanoven na 15.�íjna 2008. 
7. Schválení návrhu smlouvy o smlouv�  budoucí o z� ízení zástavního práva a polo�ení kabelu firmou E.on 
Starosta Jura� ka vysv� tlil, �e se jedná o v� cné b�emeno úplatné, obec by získala jednorázov�  9.680,-K� . Po povolení výkopu by obec 
po�adovala uvedení do p� vodního stavu.  
Výkop povede kolem chodníku v parku Rasovna a podél komunikace Mlýnská sm� rem k firm�  ALBA Metal. 
Usnesení � .9/08/Z24: zastupitelstvo obce schválilo návrh smlouvy o smlouv�  budoucí o z�ízení zástavního práva a polo�ení kabelu 
firmou E.on. 
8. Schválení zám� ru vybudování víceú� elové komunikace (podél cesty od konce Obce Ladná po zastávku � D, soub� �n �  
s existující krajskou komunikací). 
Usnesení � .10/08/Z24: zastupitelstvo obce schválilo zám� r vybudování víceú� elové komunikace (podél cesty od konce Obce Ladná 
po zastávku � D, soub� �n �  s existující krajskou komunikací). 
 

VÝPIS Z 25.ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
 
Zasedání se konalo31.� íjna 2008. 
1. Rozpo� tové opat� ení � . 7/2008 
Starosta vysv� tlil, �e se jedná o zm� ny v p�íjmech a výdajích (p�eú� tování polo�ek). V rámci rozpo� tového opat�ení bude schválena 
� ástka 466.500,- na rekonstrukci topení v ZŠ a 60.000,- K�  na rekonstrukci topení v knihovn� . Pan Martin Vlk �ádá o p�edlo�ení 
dokumentace na rekonstrukci topení ve škole do p�íštího zastupitelstva. 
Usnesení � .4/08/Z25: zastupitelstvo obce schválilo Rozpo� tové opat�ení � . 7/2008, dokumentace na rekonstrukci bude p�edlo�ena na 
p�íštím zastupitelstvu. 
2. Schválení neinvesti� ní dotace z rozpo� tu Jihomoravského kraje ve výši 1.370,- K�  na výdaje JSDH 
Usnesení � .5/08/Z25: zastupitelstvo obce schválilo neinvesti� ní dotaci z rozpo� tu Jihomoravského kraje ve výši 1.370,- K�  na výdaje 
JSDH. 
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VÝPIS Z 26.ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
Zasedání se konalo 27.listopadu 2008. 
1. Rozpo� tové opat� ení � . 8/2008 
Usnesení � .4/08/Z26: zastupitelstvo obce schválilo Rozpo� tové opat�ení � . 8/2008. 
2. �ádost o prodej pozemk�  p.� . 1113 (113m2), 1112/1 (35m2) – ulice Na Trkmance vedle � .p. 37 
�ádost je podána na výstavbu rodinného domku, zastupitelé se dohodli na minimální cen�  prodeje za m2 – 150,- K�  – dle posudku 
z Finan� ního ú�adu 
Usnesení � .5/08/Z26: zastupitelstvo obce schválilo zám� r prodeje pozemk�  p.� . 111 
 (113 m2), 1112/1 (35m2) – ulice Na Trkmance vedle � .p. 37. 
3. Návrh smlouvy o z� ízení práva odpovídajícího v� cnému b� emeni a p� edkupního práva s MND GAS Storage, a.s. 
Starostou bylo �e� eno, �e MND zpevní cestu k pozemku � .1179/130 orná p� da o vým�� e 6161 m2 v katastrálním území obce Ladná, 
obec si má vybrat znalce na ur� ení ceny v� cného b�emene. Zastupitelé se dohodli, �e do ceny v� cného b�emene bude zapracován i 
právní posudek. 
Usnesení � . 6/08/Z26: Zastupitelstvo obce schválilo zám� r jednání o  smlouv�  o z�ízení práva odpovídajícího v� cnému b�emeni a 
p�edkupního práva k pozemku p.� . 1179/130 orná p� da o vým�� e 6161 m2, kde vlastníkem je  obec v KÚ Ladná s tím, �e do ceny 
bude po�adována po MND úhrada právního rozboru. 
4. Schválení pronájmu suterénu � . p. 416, Hospoda U parku 
Situaci zhodnotí p. Stanislav Kr� til, p�íšt�  se bude jednat o podmínkách pronájmu 
Usnesení � . 7/08/Z26: Zastupitelstvo obce schválilo zám� r pronájmu suterénu � .p. 416, Hospoda U parku 
5. Zám� r opravy �elezni� ního mostu 
Po most�  by v budoucnu m� la vést cyklostezka, je zni� en nájezd, odpov� dná osoba Vít � erný, do konce ledna podá informace 
Usnesení � . 8/08/Z27: Zastupitelstvo schválilo zám� r opravy �elezni� ního mostu, Vít � erný podá do konce ledna informace. 
6. Zám� r koup�  nemovitosti p. Bartošíka Milana, p.� . 942/3 
Jedná se o nezkolaudovanou halu na pozemcích obce, hala není zapsána v Katastru nemovitostí. Hala se nachází v prostorách 
budoucího sb� rného dvora, odpov� dná osoba za jednání s p.Bartošíkem je Bohumila Tesa�íková 
Usnesení � . 9/08/Z26: Zastupitelstvo obce schválilo zám� r koup�  nemovitosti na pozemku obce, p.� . 942/3 

Bohumila Tesa�íková 
 

INFORMACE K IDS JMK 
 
ROZŠÍ� ENÍ IDS NA B� ECLAVSKO-BILANCE VY � EŠENÝCH P� IPOMÍNEK  
 Jak jsem vás ji� pr� b� �n �  informoval, zaslal jsem n� kolik po�adavk�  na firmu Kordis, která zajiš	 uje a 
koordinuje rozší�ení IDS na B�eclavsko. 
 Nejprve  bylo nutné zajistit spojení do ZŠ ve Staré B�eclavi. V p� vodním návrhu toti� nebyla zahrnuta 
zastávka ve Staré B�eclavi u Kulturního domu. V tomto p�ípad�  jsem se spojil s �editelkou školy, paní Mgr. 
Karlínovou, která moji iniciativu podpo�ila a p�ipojila se k této �ádosti. Výsledek byl velmi pot� šující. 
Pracovníci Kordisu nám vyšli maximáln�  vst�íc a zmi� ovanou zastávku zapracovali do trasy. Dále vy� lenili 
pot�ebné linky podobným zp� sobem, jak jezdily doposud, tedy ráno v 7:25 z Ladné a odpoledne z B�eclavi 
v 13:06 a v 15:16h.(odjezd ze zastávky Kulturní d� m Stará B�eclav) 
  Následn�  jsem dne 17.8.2008 zaslal na základ�  po�adavk� , které jsem nashromá�dil od ob� an�  Ladné, 
následující �ádost na úpravu navrhované linky � . 574, Podivín-Ladná-B�eclav: 

Tímto se na Vás obracím se �ádostí o zm� nu navrhované linky � . 574 Podivín – Ladná – B� eclav spoj � . 
102  ( 7:45 odjezd z Ladné), zde navrhuji � asový posun na 7:25 a linky � . 574 B� eclav – Ladná – Podivín spoje 
� . 103 ( odjezd v 13:30 z B� eclavi), kde navrhuji � asový posun na 12:30. S t� mito zm� nami se na m�  obrátili 
spoluob� ané z obce Ladná, kte� í pravideln�  vyu�ívají t� chto spoj�  do zam� stnání na sobotní sm� ny. 

Dále �ádám o zají�d� ní spoje � . 10 (odjezd 7:30 z Ladné) na zastávku B� eclav, poliklinika. D� vodem je 
ordina� ní hodina léka�� , která je od 8:00.  
 Tomuto po�adavku mi bylo tém��  vyhov� no. Spoj � . 102 z Ladné do B�eclavi byl posunut na 7:35, 
tak�e v B�eclavi  bude v 7:50. Dále spoj � . 8 z Ladné do B�eclavi odjí�d� jící v 7:30 bude zají�d� t k poliklinice. 
Pouze spoj � . 103 z B�eclavi do Ladné jedoucí v 13:30 se nepoda�ilo posunout na po�adovaných 12:30, ale byl 
jsem ujišt� n, �e tuto zm� nu bude mo�no p�ipomínkovat následn�  a bude �ešena v pr� b� hu m� síce ledna 2009. 
Tak�e se budu sna�it prosadit i tuto zm� nu. Nicmén�  se na m�  m� �ete dále obracet s p�ipomínkami k tomuto 
tématu. 

zastupitel obce 
Martin Vlk 
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Podzim byl v mate�ské a základní škole velice pestrý. Od konce zá�í d� ti za� aly navšt� vovat zájmové krou�ky - 
hru na flétnu, sportovní hry, výtvarnou výchovu a angli� tinu, ta se i jednou týdn�  vyu� uje v mate�ské škole. 
Mo�nost navšt� vovat tyto zájmové krou�ky vyu�ily i n� které d� ti z mate�ské školy.�áci druhého a t�etího 
ro� níku absolvovali b� hem podzimka plavecký výcvik a p�inesli si dom�  mokré vysv� d� ení.  
Pro d� ti v obou školách byly po�ízeny nové po� íta� e. V budov�  mate�ské školy jsme po�ídili nové šatní sk�í� ky 
a upravili výzdobu mate�ské školy. V p�íštím roce bychom cht� li upravit sklepní prostory pro vznik menší 
t� locvi� ny s posilovnou a keramické dílny. 
Akce školy: d� ti se p�edvedly se svými draky, které si vyrobily ve škole nebo s rodi� i doma na Drakiád� . 
Radost d� tem nezkazil ani slabý vítr.V záv� ru zá� i jsme vyu�ili p� kného po� así a navštívili jsme archeoskanzen 
v Modré u Uherského Hradišt� , kde jsme se seznámili se zp� sobem �ivota na Velké Morav� . Voln�  pobíhající 
kozy, slepice a prasata byly pro d� ti velkým zá�itkem. Cestou zp� t jsme ješt�  sta� ili navštívit ZOO Hodonín, 
kde je pro ko� kovité šelmy vybudován nový pavilon. 
Poslední �íjnový den /Halloween/ jsme se s d� tmi sešli na školním dvo�e na Dý� ové slavnosti. D� ti si mohly 
nejen vy�ezat a nazdobit dýn� , ale také vyrobit drobnosti na ozdobu, trochu si zasout� �it a ochutnat dý� ovou 
polévku, kolá� , salát nebo tatarský biftek. Vy�ezané dýn�  jsme si vystavili p�ed budovou mate�ské školy. 
Bohu�el nám tam vydr�ely pouze dva dny, proto�e n� kte�í mén�  inteligen� n�  vybavení spoluob� ané m� li 
pot�ebu je malým d� tem rozdupat nebo jinak poškodit. Blbost je opravdu nekone� ná. 
Na za� átku prosince p�išel nad� lovat Mikuláš s � ertem.Pro rodi� e i ve�ejnost jsme si v prosinci nachystali 
váno� ní vystoupení v kostele a váno� ní dílny, na kterých jsme si upekli váno� ky a cukroví, vyrobili svícny , 
p�ání� ka a jiné výrobky. Ud� lali jsme si také p�edváno� ní výlet do Hodonína na výstavu betlém� . Poslední 
školní den v tomto roce Je�íšek p�inesl dáre� ky všem d� tem. 
Ka�dý m� síc bylo pro d� ti uspo�ádáno jedno divadelní p�edstavení a navštívil nás s ekologickým programem 
Tonda Obal. 
A co nás � eká? V lednu den otev�ených dve�í, karneval, zápis do školy i školky, výlet... 
 
Touto cestou bych cht� la velmi pod� kovat panu Petru D� ev� nému, který byl ochotný a p�ivezl z Opavy pro 
d� ti plné auto papíru a ušet�il tak škole peníze, které m� �e pou�ít na nákup n�� eho jiného. 
 
Pod� kování za veškerou práci v kon� ícím roce pat� í všem zam� stnanc� m školy, kte� í byli v�dy ochotní 
pomoci nejen p� i školních akcích, ale i akcích obce. 
P� ání všeho dobrého, duševní pohody, hodn�  št� stí a zdraví do nového roku 2009 pat� í všem 
spoluob� an� m od kolektivu zam� stnanc�  ZŠ a MŠ Ladná.  
 

Renáta Priesterrathová, �editelka ZŠ a MŠ Ladná 
                                                                                                 

 
 

SDRU�ENÍ OB � AN�  LADNÉ 
 
MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA  
V pátek 5.prosince 2008 se uskute� nila tradi� ní Mikulášská nadílka, tentokrát poprvé pod nov�  nazdobeným 
stromem a váno� ní výzdobou na sloupech. D� kujeme všem, kte�í se podíleli na organizování  nadílky a našim 
sponzor� m: p.Kubát z firmy HORTIM, p.Libor Vymyslický z firmy DRUID, paní Jitka Jílková, paní Adriana 
� ulenová, prodava� ky z Jednoty Ladná, p.Hromková, p.Prášilová, p.M.Tesa�íková, p.O.Tesa�íková, 
p.Mikuli � ová, p.Bajarová, p.Vrbová, p.H� rská, p.Ková� iková, p.Jurasová, p.K.Vidlá�ová, p.P.Lucká a 
p.A.Struhárová. 
Za spolupráci d� kujeme, p.Vlašicovi, p.Janulíkové, p.Grünwaldové, P.Holubové, V.Gar� icové, D.Morávkovi a 
L.H� rskému. 

B.Tesa�íková 
 

ZÁKLADNÍ A MATE � SKÁ ŠKOLA LADNÁ 
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SBOR DOBROVOLNÝCH HASI ��  
 
UDÁLOSTI U SBORU DOBROVOLNÝCH HASI ��   v roce 2008 : 
1. 3. 2008:  Výjezd jednotky (�ivelná pohroma-vich�ice) k odklízení spadlých strom�  

 na h�bitov�  v Ladné. 
5. 3. 2008:  Výjezd jednotky-po�ár kontejneru stolárny v obci Ladná. 
8. 5. 2008: Výjezd jednotky- po�ár trávy u �elezni� ní trati mezi obcemi Ladná a Podivín. 
9. 5. 2008: Den otev�ených dve�í v hasi� ce pro d� ti z Mate�ské školky. 
29. 6. 2008 Výjezd jednotky- po�ár v bývalém statku JZD v obci Ladná. 
2008:               zakoupena Obcí Ladná pracovní výstroj pro � leny hasi� ského sboru. 
2008:               zakoupeno  Obcí Ladná p�enosné plovoucí � erpadlo PH-PPC1/800. 
2008:              zakoupen  Obcí Ladná �eb�ík. 
28. 6. 2008 hasi� ský táborák 
8-9. 11. 2008 dvoudenní školení pro � ty� i � leny ve Velkých Pavlovicích pro vedoucí a   instruktory mláde�e 
1.11. 2008: pomoc Obci Ladná p�i výsadb�  aleje k ladenskému mostu. 
 podzim 2008:pomoc Obci Ladná p�i zavla�ování vysazených strom� . 
14. 11.2008 poh�eb dlouholetého starosty hasi��  Rostislav St�elského. 
 
D� kuji všem dobrovolným hasi�� m a p�edevším výjezdové jednotce mladých hasi��  za pomoc a spolupráci 
v roce 2008. 
 

jménem SDH 
Rostislav St�elský 

 

KOSTEL SV.ARCHAND � LA MICHAELA 
 
VÁNO� NÍ SVÁTKY V NAŠÍ FARNOSTI  
Pozvání na váno� ní svátky do kostela v Ladné  a také do farního kostela v Podivín� . Zkuste opustit na chvíli 
domácí pohodlí a televizní obrazovku a p�ijm� te pozvání na duchovní pro�ití váno� ních svátk� , na� erpání 
pohody a pokoje do srdcí, abychom mohli zpívat „Nám narodil se Kristus Pán“. 
24.12.2008 Št� drý ve� er –v Podivín�  ve 22.00hod mše svatá 
25.12.2008 Hod Bo�í váno� ní –Slavnost narození Pán� , mše sv. v Ladné v 10.45hod 
                   v Podivín�  mše svatá v 9.30hod a v 16.00hod �ivý Betlém 
26.12.2008 Svátek sv.Št� pána –mše sv. v Ladné v 10.45hod za mu�e a chlapce 
28.12.2008 Svátek sv.rodiny-pod� kování za všechny milosti, za zdraví a Bo�í ochranu po celý                                        
                   rok. Mše sv. v Ladné v 10.45hod. 
                  Odpoledne ve 14.00hod koledování u jesli� ek 
1.1.2009 Nový rok-Slavnost Matky Bo�í P.Marie, mše sv. v Ladné v 10.45 za dívky a �eny 
4.1.2009 v našich kostelech se bude slavit svátek T�í král� -Zjevení Pán�  se sv� cením vody, kadidla, k�ídy, 
pop�.p�inesených k�í�k �  apod. 
P�ipojujeme p�ání krásn�  pro�itých váno� ních svátk�  a do ka�dého nového dne v roce 2009 zdraví, št� stí, 
radost, spokojenost, klid a mír do rodin a všem lidem dobré v� le. Také Bo�í pomoc, lásku a ochotu jít za NÍM. 
 
T� ÍKRÁLOVÁ CHARITNÍ SBÍRKA  
U� tradi� n�  prob� hne celostátní charitní T�íkrálová sbírka, skupinky koledník�  navštíví vaše domovy od 2.1. do 
11.1. 2009 se zape� et� nými pokladni� kami, aby koledovali pro ty, kte�í se ocitli v t� �ké zdravotní � i sociální 
situaci. D� kujeme Vám všem, kte�í svým finan� ním darem p�isp� jí pot�ebným.  
 
Prosíme koledníky, aby se p�ihlásili na koledování u p.St�elské, Sportovní ul., aby se zajistily pr� kazky a 
pokladni� ky. D� kuji. 

Ludmila St�elská 
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P� ÍSP� VEK � TENÁ� E 
 
 
Obecní ú�ad Ladná,  
zastupitel� m obce 
---------------------- 
 

Ladná, 26.7.2008 
V� c: Zm� na územního plánu Ladné 
 
   Základní otázkou ú� elnosti zm� ny SÚP by m� l být zám� r a za tímto také realizován. P�i mé osobní ú� asti na 
zasedání zastupitel�  obce, za ú� asti p�izvané zpracovatelky tohoto projektu, jsem se tohoto zám� ru dotazoval. 
Vylo�eno mi bylo p.Jura� kou a zpracovatelkou SÚP , �e se jedná o následné �ešení navr�ených, � i 
doporu� ených názor� , co� pova�uji za nezodpov� dné. Ka�dé rozhodnutí zastupitel�  by m� lo být uvá�ené, 
promyšlené, zám� r by nem� l být hádankou, kterou ob� ané do 14-ti dn�  by m� li �ešit-dáno termínem uzáv� rky. 
   Ji� dvakrát jsem �ádal p�i osobní ú� asti na zasedáních zastupitel�  o �ešení zástavby pozemk�  „Úlehle“, celého 
prostoru zahrad, po oplocení bývalého JZD. Rovn� � platný SÚP, s nedo�ešeným zám� rem druhu zástavby, 
�adová, samostatn�  stojící  a pod. Zda pro tento prostor bylo vydáno stavební rozhodnutí, bez kterého není 
mo�né výstavbu provád� t, v� etn�  stavebních parcel podél cesty Úzké. Zastupitel� m není známa skute� nost 
on� ch posledních geodetických m�� ení stavebních parcel, ani nebylo ze strany zastupitel�  v této v� ci nic 
podniknuto. M� l být u� in� n písemný dotaz. Mluvil jsem o polní cest�  , je� byla vytý� ena v ší� i 8m, jestli to na 
komunikaci zastupitel� m sta� í a hodlají si tuto skute� nost do budoucna zodpov� d� t, se ptám. Rovn� � jsem 
uvedl, �e od stavební linie Ulehlová ul. Po bývalé JZD  je 270bm, bylo by ú� elné aby skute� nost vyhodnotil 
zpracovatel SÚP, zda by nebylo mo�né do tohoto prostoru umístit ulice dv� , druhou do zahrad, je� mají 
hloubku 100m, která by pln�  sta� ila k vymezení pásma mezi obytnou a pr� myslovou � ástí, která rovn� � nabývá 
na intenzit� . Obcí plánované posílení rozvodné sít�  el. Proudu v daném prostoru  v� c �eší, � i u� neplatí? 
   Návrh vykoupení pozemk�  obcí padl cenou stanovenou p.Jura� kou 125,-K� /m2. Ze strany majitel�  pozemk�  
je p�ístup na cenu do 100,-K�  ale jen pro komunikaci, pro p�ípadné budování ing.sítí. 
   S ohledem na sv� j v� k, bych cht� l upozornit, zda by nebylo vhodné uva�ovat se stavbou n� jakého penzionu, 
� i domova d� chodc�  pro p�estárlé, � i osamocené ob� any z d� vod� , �e p.Piškula tuto mo�nost v d� sledku 
osamostatn� ní Ladné, našim ob� an� m odmítl a jeví se i jako celostátní problém. Kanalizace, � istírna odpadních 
vod, sb� rný dv� r, škola, školka, kuchyn�  s jídelnou, údr�ba komunikací a modernizace stávajícího vybavení 
obce svými náklady ur� it�  zahltí 15-ti letý rozpo� et obce. Bytová výstavba na Padesátkách se z titulu 
kanalizace  prodra�í nejen obci, ale i stavebník� m. 
   Podobné zm� ny územního plánu jist�  nebudou � asté, v�� ím proto, �e o t� chto zám� rech budeme co by ob� ané 
více informováni ne� dosud. Za jakým ú� elem se má tedy m� nit územní plán obce. Prodej obecního majetku? 
Budu vd�� ný za zve�ejn� ní mého názoru v místním zpravodaji i rozumné oponentu�e. 

Koš	 ál Václav 
Ladná, Úlehlova 27. 

    
 
 
 
 

 
D� kujeme panu Josefu Martuškovi za keramický erb obce, který nechal vyrobit a daroval obci a ob� an� m.  

 
Bohumila Tesa�íková 

 
 
 

POD� KOVÁNÍ 
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SLOVÁCKÉ SDRU�ENÍ LANŠTORF � ANÉ 
 

 Blí�í se konec roku 2008 a p�ichází � as takového malého bilancování našich aktivit. Pro naše sdru�ení 
byl letošní rok velmi úsp� šný. 
 30.4.2008 byl mu�ský sbor pozván do B�e�an, aby oslovil slováckou písni� kou tamní d�íve narozené 
spoluob� any. Koncert, na kterém nás doprovázel na cimbál pan Šulák, se vyda�il. 
 Následovalo Setkání mu�ák�  v Lu�icích dne 10.5.2008, kde se mu�ský sbor prezentoval mezi dalšími 8 
sbory. Dob�e p�ipravený program m� l velmi dobrou úrove� . 
 Dále v letošním roce naše sdru�ení p�ipravilo vydání 1. samostatného CD nosi� e s názvem „Dojeli 
k vám Lanštorf� ané“. Nahrávky prob� hly ve dnech 23.-24.5.2008 v nahrávacím studiu „Tonstudio Jaromír 
Raichman“ v Dolních Bojanovicích. Na tomto CD se krom�  mu�ského a �enského sborového zp� vu p�edstavili 
i sólisté. K�est tohoto nosi� e se uskute� nil dne 23.8.2008 v sále pohostinství U kapli� ky v Ladné. Kmotry se 
stali �editel Krajského ú�adu Jihomoravského kraje Ing. Ji�í Crha, Senátor Ing. Jan Hajda a starosta obce Ladná 
Zden� k Jura� ka. Dle hudebních odborník�  má toto CD vysokou úrove�  p�ednesu.  
 Náš sbor se také ú� astnil 9. májového zpívání v Prušánkách, které se konalo dne 31.5.2008. 
V Prušánkách máme hodn�  kamarád�  a jsme v�dycky rádi, kdy� nás pozvou do jejich po�adu. 
 Letos jsme také zpívali v Dolních Dunajovicích na Setkání mu�ák�  dne 21.6.2008. Do Dunajovic 
jezdíme ji� pravideln� . Je zde v�dy dobrá nálada a vynikající vínko. 
 A pozvánku na P�edhodovní zpívání do Poho�elic 18.7.2008, tu nejde neodmítnout. V Poho�elicích mají 
velmi po� etný sbor chlap� . Hodová nálada byla poznat na ka�dém kroku. 
 Ale krom�  zábavy jsme se také podíleli na výsadb�  nové aleje u nás doma v Ladné 1.11.2008. Této akce 
se ú� astnila celá aktivní � lenská základna našeho sdru�ení.  
 5.12.2008 jsme zpívali koledy na Mikulášké nadílce u kostela v Ladné, kam letos p�ijel Mikuláš 
s and� lem na voze ta�eným ko� mi. 
 Na záv� r roku jsme uspo�ádali tradi� ní Váno� ní koncert, na který jsme pozvali mu�áky z Moravské 
Nové Vsi a Lu�ic. Hudební doprovod zajistila Cimbálová muzika Jo�ky Severina.     

 Za sdru�ení 
Martin Vlk 

  

EKOKÚTEK 
 
OBNOVA LADENSKÉ ALEJE  
Jak jste si jist�  všimli, topolová alej vedoucí k Dyji byla b� hem �íjna pokácena a nahrazena novými stromy. 
1.listopadu 2008 bylo vysazeno 70ks vzrostlých dub�  letních. Za odbornou spolupráci d� kuji Ing.P� emyslu 
Krej � i� íkovi, Ph.D. ze Zahradnické fakulty MZLU a Ing.Vratislavu  � echovi, za zna� nou materiální a 
finan� ní pomoc panu M. Šmídovi z firmy MIBAG , dále panu L.Osi� kovi z firmy BOS a panu P.Vlašicovi 
z Ran� e Ladná.  Pod� kování dále pat�í všem, kte�í se zú� astnili sázení, všem ob� an� m a zástupc� m JSDH, 
Slováckého sdru�ení Lanštorf � ané, Mysliveckého sdru�ení , TJ Sokol, ak� ní skupin�  Al Kalba a 
zam� stnankyním ZŠ a MŠ Ladná. 

 
PROJEKT ZELE 	  U JAZÉRKA  
13.listopadu 2008 byla odevzdána naše �ádost do Opera� ního programu �ivotní prost�edí, prioritní osa 6.5- 
Podpora regenerace urbanizované krajiny (Evropské strukturální fondy). Projekt se týká úpravy okolí Jazérka, 
terénních úprav prostoru pod h�bitovní zdí, výsadby ke��  a strom� .  
Projektovou dokumentaci zpracovali studenti Zahradnické fakulty MZLU pod vedením Ing.Krej� i� íka. Tato 
akce se bude realizovat v p�ípad�  získání dotace, co� budeme v� d� t v dubnu 2009. 

Bohumila Tesa�íková 
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Drakiáda 

      
 

Sázení aleje 

     
 

Mikulášská nadílka 
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POZVÁNKA 

 
 

INFORMACE Z KNIHOVNY 
 
Místní knihovna bude v p�íštím roce otev�ena od 8.ledna 2009. Pravidelní i noví � tená�i si budou moci vybrat 
z nových knih, nap�.: 
 
*Encyklopedie �ecké mytologie                                           *Abeceda se zví�átky 
*Lidové oby� eje a nápady                                                    *Prázdniny za všechny prachy 
*Kulturní antropologie                                                         *S princeznami to není lehké 
*D� jiny evropských objev�  a vynález�                                 *Kniha Špekouna Ollieho 
                                                                                              *Pohádky z podhorské vesni� ky 
*Hlavolamy, hry a karetní triky 
*Kniha táborových her                                                         *Zlo� iny bez šance 
                                                                                              *Nejlepší americké detektivní povídky 
*Breví� o houbách                                                                *Osudová cesta Adolfa Hitlera k moci 
*Ke�e v zahrad�                                                                     *Znamení � ábla a jiné záhady 
*Úprava hrob�                                                                       *Smrt královny krásy 
*Bylinky z vlastní zahrady                                                   *�ár pomsty 
*Vodní zahrada 
 

B.Tesa�íková 
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